
Жељко Сертић дао савет Дачићу: У српским амбасадама нема довољно људи који се баве привредом, иако амбасада има и превише
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Београд -- Министар привреде Жељко Сертић каже да у нашим дипломатским
представништвима нема довољно људи који се баве привредом, а да амбасада има
"можда и превише".

  

  

Министар је апеловао да апсолутни приоритет у њиховом раду буде успостављање
привредних веза и оних које ће омогући сарадњу у тој области.

  

Говорећи на Бизнис форуму он је као пети стуб развоја сектора привреде навео нова
тржишта, а у складу с тим опредељењем истакао је неопходно институционално
прилагодјавање дипломатских представништва у смислу подршке привреди.

  

"Ми не треба да се бавимо светском политиком, већ економијом", рекао је Сетрић ,
алудирајући на активност дипломатије, уз напомену да ће у подрсци дипломатама
учествовати и његово министарство, али и цела влада.

  

За такву мисију у којој ће најважнији посао дипломата бити развој доимаће привреде
неопходна је реформа дипломатије, што су препознале и многе друге земље, а чија су се
искуства, према речима Сертића, показала као веома успешна.

  

(Танјуг)
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